

Ceral 66XL

产品名称	Ceral 66XL
公司名称	上海恩莱保贸易有限公司
价格	.00/个
规格参数	
公司地址	上海市松江区金高路2388号813室
联系电话	86-021-20228098 13391171050

产品详情

CeralUSA ' s Ceral 66XL is the ultimate environmentally friendly water-based aluminum coating. Ceral 66XL is a single part coating that is completely free of hazardous substances such as chromium and lead. It contains no VOCs or toxic solvents. Designed to protect ferrous alloys from corrosion and erosion at temperatures up to 1150 ° F (621 ° C), Ceral 66XL has been

subjected to rigorous testing by independent laboratories and passed

the most stringent specifications set forth by demanding aviation

and industrial gas turbine engine Mnufacturers.

CeralUSA的Ceral 66XL是终极版环保水性铝涂层。 Ceral 66XL是单件涂层，完全不含有害物质如作为铬和铅。 它不包含VOC或有毒溶剂。 专为保护铁合金不受腐蚀以及温度高达1150 ° F (621 ° C) ， Ceral 66X被经过严格的测试独立实验室并通过最严格的规格由苛刻的航空提出和工业燃气涡轮发动机制造商。